

附件八 **花蓮港危險品裝卸搬運申請單** 年 月 日
Hualien Port – Application to Handle / Transport Hazardous Materials date:

船名 Vessel Name 貨主 Cargo Owner	裝卸搬運碼頭 Wharf	進港時間 Date/Time of Port Entry	出港時間 Date/Time of Departure	品名 Material Name	裝卸 Handling Data			備註 Comments
					數量 Quantity	開始 Start (date/time)	完成 Completion (date/time)	
		日 時	日 時			日 時	日 時	注意事項： 危險品裝卸搬運工作中，應依照危險品性質嚴加防範以免發生意外事件。 Please note: Each type of hazmat must be handled in an appropriate and safe manner.
運輸公司行號 Handling Co.	車種 Vehicle Type	車牌號碼 Vehicle License No.	駕駛員姓名 Name of Driver	身分證統一編號 National ID No.	助手姓名 Name of Assistant	身分證統一編號 National ID No.		

此致 TO: 臺灣港務股份有限公司花蓮港務分公司 Taiwan International Ports Corporation., LTD
 申請人 (公司行號) Applicant (Company Name) 簽章 (signature) 聯絡電話(TEL.):

上列危險品准予裝卸 The handling of the above noted items is approved 此致 TO: 台照(Company Name) 花蓮港務分公司 Port of Hualien
 Date 中華民國 _____ 年 _____ 月 _____ 日

附註：一、商港港務管理規則第四十六條規定：船舶自用或港區作業用之危險物品運入港區時，應報請商港經營事業機構許可。
 二、依前項規定，車輛運送爆炸性、壓縮性、易燃性、腐蝕性．．．之危險物品進出港區，運送車輛及駕駛人應依「國際商港港區通行證申請及使用須知」-花蓮港全區特殊規定第六點，由委託作業公司、航商、代理行填具「花蓮港危險品裝卸搬運申請單」經本分公司許可、分送相關單位後由崗警查驗放行。
 三、本申請單空白表請進入花蓮港網站 <http://hl.twport.com.tw> 網頁下載列印備用，填妥簽章後傳真(03-8333771)或持向本分公司港務處申請許可後，由本分公司回傳一份交申請人收執、另分傳花蓮港務消防隊及本分公司港務處港務行政科備查。

- Notes: 1. Sec. 46 of the ROC's Port Administration Regulations requires that port administration permission must be given before allowing hazardous materials (whether for private use or port operations) into the port area.
 2. The above regulations also stipulate that vehicles and drivers transporting explosive, pressurized, flammable, corrosive or other hazardous materials to or from the port area must abide by the stipulations in Sec. 6 of Hualien port pass application and usage regulation. The principal (company, shipper, or agent) must receive Hualien Port's approval of their Application to Handle / Transport Hazardous Materials request and send copies of such approval to all relevant offices before having material inspected at a Harbor Police station and being allowed to pass.
 3. A blank copy of this form may be printed from the webpage <http://hl.twport.com.tw>. Completed and signed application forms should be faxed to (03) 8333771 or delivered in person to the Harbor Section. An approval notice will be faxed to applicants whose application has been approved as well as the Harbor fire station, and harbor service center.